

にほんご きょうしつ

ふかやし こうみんかん
深谷市 公民館

うけつけ
ちゅう

かいいん ぼしゅう しています。

おもうしこみ、くわしくは、ホームページ をみてください。

We are currently accepting new members. If you would like to apply, please see the organization's website for more information.

我们目前正在接受新会员。我們目前正在接受新會員。如果 想申请，请访问该组织的网站了解详细信息。



日時：土日(どにち)週(しゅう)1回(かい)～、
1～2時間(じかん) まで。コース に より ちがいます。
くわしくは、ホームページ を みてください。

Date&Time : From once a week, 1 to 2 hours per session. Varies depending on the course. For details, please see the organization's website.

每周一次～，每次1～2小时。根据课程的不同而有所不同。欲了解更多信息，请参阅该小组的主页。

ほむページ Our website→



ほんにんかくにん の ため、ざいりゅうカード の シャシんと、でんわばんごう を メール で おくって ください。
そのあと、ぎょうしつ から、おでんわ します。
くわしくは、ホームページ を みてください。

For identification purposes, please send us a photo of your residence card and your telephone number by email. We will then call you from the classroom. For more information, please see our website.

为了便于识别，请通过电子邮件向我们发送 的居留 照片和电话号码。然后我们会从教室给 打电话。有关详细信息，请参阅我们的网站。

しよしんしゃ から、べんぎょう できます。いっしょに、たのしく、べんぎょう しましょう！

You can start learning from the beginner level. Let's have fun learning together!

可以从学校学习。让我们一起快乐学习！

このチラシをみて、おもうしこみ、にゅうかい したひとに、えんぴつとノートをプレゼント！

If you look at this flyer, feel inspired, and join, we will give you a pencil and a notebook!

如果 看到这张传单，受到 启发并加入，我们将给 一支铅笔 和一本 笔记本！

特徴(とくちょう)1、あなたのレベル に あわせて、べんぎょう できます。

2、語学教育の経験をもつ講師があなたに教えます。

3、日本でのマナーなど、生活に必要な日本語も、きちんと勉強します。

4、コロナや感染症対策を行い、衛生面で安心・安全を守ります。

1. You can study according to your level.

2. You will be taught by instructors with experience in language education.

3. You will also properly study Japanese necessary for daily life, such as manners in Japan.

4. We will take measures against COVID-19 and other infectious diseases and ensure your safety and security in terms of hygiene.

1. 可以根据自己的水平进行学习。

2. 由具有语言教育经验的老师授课。

3. 我们还将学习日常生活所需的日语，例如日本的礼仪。

4. 我们将采取针对冠状病毒和传染病的措施， 保卫生方面的安全和保障。

くわしくは、ホームページ を みてください

©2024 にほんごHACHI 運営主体:NPOみらいサークルHACHI

